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KOLKJA LASTEAED-PÕHIKOOLI 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

Kolkja 03.01.2024 

Aeg ja koht: Algus kell 16.00, lõpp kell 17.20, Kolkja lasteaia ruumis 

Koosoleku juhatas: Olga Tuzovskaja 

Koosoleku protokollis: Juulia Šunina 

Osavõtjad: Olga Tuzovskaja, Juulia Šunina, Andrei Murov, Natalja Rožkov 

Elektrooniliselt osalesid: Aleksander Širokov, Viktoria Junkina, Darja Dubinina, Ljubov 

Kaasik, Karolina Kaasik, Galina Bušina 

Puudusid: Anna Šjuts, Irina Jelizarova 

Koosolekust võttis osa 10 hoolekogu liiget 12-st, koosolek on otsustusvõimeline. 

PÄEVAKORD: 

1. Võimaldada liitrühma lastele arenguks ning õppetööks vajalike tingimuste loomist 

2. Laste mänguväljaku korrashoid, planeeritavad tegevused lasteaia õuealal 

3. Jooksvad küsimused 



2 

 

 1.KUULATI JA ARUTATI: 

1. Olga Tuzovskaja tutvustas hoolekogu päevakava ning tegi ettepaneku võimaldada 

Kolkja lasteaia liitrühma lastele arenguks ning õppetööks vajalike tingimuste loomist. 

Olga Tuzovskaja: õppekorraldust liitrühma lastele tuleks organiseerida selliselt, et 

oleks tagatud kõikide laste turvalisus ja kvaliteetne õppetöö. 

ARUTELU: 

Juulia Šunina: Rühmas töötavad kvalifitseeritud õpetajad ning õppeprotsess on 

jagatud vanuste järgi, kuid õppetegevuse ajal kõik erivanuses lapsed on koos. 

Hommikusel ajal õppetegevuse käigus viibivad rühmaruumis vaid kaks täiskasvanut, 

kelleks on õpetaja ja õpetajaabi. Samal ajal õpetajaabi täidab ka omi otseseid kohustusi, 

mis ei võimalda tal toetada õppeprotsessi. Selleks, et väiksemad lapsed ei segaks 

õppeprotsessi läbiviimist, tuleks leida võimalust, kuidas saaks neid eraldada teisse 

ruumi, kus on neile eakohased mänguasjad. Minu ettepanek hommikusel ajal võiks 

rühmas olla õpetaja assistent, kes toetab õpetajat. 

Andrei Murov: Olen selle väitega nõus. Laste hulk on suurenenud. Selleks, et 

tõhustada eestikeele õpet ja mitte ainult, siin pean silmas ka üldist laste turvalisust ja 

vaimset tervist, oleks see üheks probleemi lahenduse viisiks. Meil on ka lapsi, kes 

vajavad suuremat tähelepanu. 

Aleksander Širokov: Ruum, mida saab kasutada väiksemate laste eraldamiseks 

õppetegevuse ajaks on olemas ja ta peaks vastama kõikidele nõuetele. 

Ljubov Kaasik: Toetan seda täielikult. Lisa koha loomine tõhustab eestikeele õpet ning 

toetab eestikeelsele õppele üleminekut. Mis omakorda võimaldab lastel probleemideta 

alustada oma kooli õpeteekonda eesti keeles. 

Otsustati: Teha Kolkja Lasteaed-Põhikooli juhtkonnale ettepanek luua 

lasteaiarühmas “Päikesejänkud” õpetaja-assistendi ametikoht. 

Poolt: 9 

Erapooletu: 1 

Vastu: 0 
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KUULATI: 

2. Juulia Šunina:  Leida inimesi, kes peavad vastutama lasteaia õueala korrashoiu eest, 

nii talvel kui ka teistel aastaaegadel.  

● Õuealal tuleks läbiviija parandustöid, tagamaks lastele ohutut viibimist õues. 

Selgus, et lasteaia õuealal pärast uue aia paigaldamist, jäid maasse alles 

demonteeritud aiapostidest augud, kuhu lapsed toppivad oma jalgu, mis on 

ohtlik. 

● Betoonist kõnniteed vajaksid remonti või siis võimalusel leida teisi 

turvalisemaid lahendusi. 

● Veranda vajaks täispikkuses trepi. Antud hetkel olemasolev trepp ei vasta turva 

– ja ohutusnõuetele.  

● Täita liivakast liivaga. Võimalusel välja vahetada vana liiv uue vastu, mis oleks 

peenema fraktsiooniga. 

Otsustati: Teha Kolkja Lasteaed-Põhikooli juhtkonnale ettepanek leida 

võimalusi kõrvaldada lasteaia õuealal esinevaid probleeme.  

Poolt: 10 Erapooletu: 0 Vastu: 0 
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3. Täiendavad küsimused 

Olga Tuzovskaja: Koolimaja ees puuduvad ülekäigurajad. Võimalusel organiseerida lastele 

ohutut teeületust valgustatud ülekäiguraja näol ning võimalusel paigaldada ka lamav 

politseinik. 

Aleksander Širokov: Luban uurida maanteeametist, kas ja kuidas antud probleemi saaks 

lahendada.  

Juulia Šunina: Maadlustreener palus, kas lastel oleks võimalik trenni ajal kasutada kooli WC-

d. Palun lubada ja tagada lastele sellist võimalust.  

OTSUSTATI: ühehäälselt, et WC kasutamise võimalus peaks olema lastele tagatud, ning oma 

otsusest teavitada kooli juhtkonda. Paluda koolijuhtkonnal võtta ühendust treeneriga ja leppida 

kokku WC kasutamise tingimustega. Paluda koolijuhtkonda toetada hoolekogu algatust 

ülekäigurajade ja lamavate politseinike paigaldamist. Pöörduda kirjalikkult antud probleemiga 

maanteeameti poole Lasteaed-Põhikooli asutuse nimelt.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Koosoleku juhataja: Olga Tuzovskaja (allkirjastatud digitaalselt) 

Koosoleku protokollija: Juulia Šunina (allkirjastatud digitaalselt) 

 


